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Hallituksen kokous 13/2023

Aika: 03.04.2023, klo 09.15

Paikka: Tietotekniikan talo, Konemiehentie 2, B121

Paikalla:

Hallitus
Inkeri Nora (puheenjohtaja)

Elias Pitkänen (sihteeri)

Allan Hemming

Anni Kekäläinen (liittyi kokoukseen kohdassa 11.4.)

Eetu Heiskanen

Inka Viita

Kerttu Peura

Maria “Martsu” Lappalainen

Maria “Markku” Toivainen (liittyi kokoukseen kohdassa 5)

Markus Laine

Tuomas Toropainen

Muut läsnäolijat
-

1. Kokouksen avaus
Avattiin kokous ajassa 09.15.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokouskutsu on lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainenmäärä hallituksen jäseniä.

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Eetu ja Inka.

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen
Lisättiin kohdat:

● 8.5. Talousohjeet

● 11.1 AK x Inkubio x AtheneWapun avaus -skumppa 6.4.

● 11.2Man@ger-sitsit 4.4.

● 11.3 Tilakähmyt 20.4.

● 15.5 Kokousmuistiinpanot

ja siirrettiin seuraavia kohtia vastaavasti.

Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi.



5. Ilmoitusasiat
Eetu ilmoitti, että evääksi on croissanttia [quaso], suklaariisipaloja, mandariineja ja

punaiset marjat -mehuvissyä.

Markku liittyi kokoukseen ajassa 9.17.

6. Kuulumiskierros
Käytiin läpi kuulumiset seuraavasti:

Martsu:Oli samaan aikaan ajatellut, että oli chilli viikonloppu, mutta samalla olisi pitänyt

tehdä paljon. Koko viikonlopun oli aivot pois päältä ja torkutti paljon. Välillä uni meni ihan

Inception-leveleille. KuulemmaMartsu oli unessaan etsinyt Allanin kanssa puhelintaan,

herännyt herätykseen, huojentunut, nukahtanut uudestaan ja jatkanut puhelimen

etsintää. Kävi myös viikonloppuna kotikotona, kun äidillä on tänään synttärit.

Athenen hallitus onnitteli Martsun äitiä ajassa 9.20.

Sen lisäksi Martsu seurasi vaali-iltaa, kunnes tajusi, että voisi mennä nukkumaan. Odottaa

pääsiäistä, kun pääseemummolle. Loppujen lopuksi ei siis tehnyt kouluhommia. Ei tajua,

miten koulutehtäviä on niin paljon. Ärsyttää, kun on ollut satamiljoonaa kertaa ahkerampi

kuin koskaan elämänsä aikana, muttei silti tekemisen teho riitä. Ei voi antaa itsellensä

kehuja, kun on koko ajan hommaa. Haluaa kaikkien tietävän, että on ollut ahkera.

Athenen hallitus antoi Martsun ahkeruudelle aplodit ajassa 9.22.

Markku:Vähitenmyöhässä aamukokouksesta tähänmennessä.

Athenen hallitus antoi Markun aikaisuudelle aplodit ajassa 9.23.

Väärinymmärretyt oli ja meni, oli eturivissä tanssimassa koko jatkojen ajan. Kuuluu ihan

hyvää, paljon hommaa viikolle eikä oikein ole rekisteröinyt, mitä kaikkea pitäisikään saada

tehtyä.

Inka:Hyvää kuuluu, ollut kiva viikonloppu. Pullotti n. 30 litraa simaa.

Eetu antoi simanpullotukselle aplodit ajassa 9.24.

Kävi lounaalla vanhempien kanssa.

Markus:Hauska viikonloppu, oli sitsit ja sillis. Oli alun perin ajatellut käydä hakemassa

ruokaa sillikseltä ja mennä töihin, mutta skumppapulloamyöhemmin olikin baila baila. Nyt

vähän kiinniotettavaa. Sitsit huomenna.

Kerttu: Ihan kivaa, kovin paljoa ei tapahtunut. Oli kipeänä ja poistui kotoaan sunnuntaina
viemään roskat. Katsoi vaaleja, muttei niissäkään ollu paljoa ihmeellistä. Nyt yrittää

parantua ihan kunnolla, että pääsiäisenä pääsisi Lappiin.

Eetu:Oli Vaasassa Tropiclandiassa rentoutumassa. Paluumatkalla VR löi lekalla kasvoille,

kun joutui miltei odottamaan ulkona pidempään, kun oikeasti oli junassa. Teki esseetä

Seinäjoen rautatieasemalla ulkona. Jumppaili muutenkin veturien ja istumapaikkojen



kanssa edes takas reissun aikana. Piti olla kotona kahdeksan aikaan illalla, oikeasti vähän

ennen keskiyötä.

Athenen hallitus antoi VR-yhtymälle aplodit ajassa 9.29.

Inkeri:Miltei samat kuulumiset kuin Kertulla, oli kipeänä ja ahdistui vähän vaaleista.

Odottaa tulevaa viikkoa, kun katsoo Teekkarispeksiä, lähtee Boston Promenaden kanssa

keikkareissulle Ylläkselle, pääsee laskettelemaan ynnämuuta.

Elias: Sai viikonloppuna paljon tehtyä.

Athenen hallitus antoi Eliaksen ahkeruudelle aplodit ajassa 9.32.

Teekkarispeksin kiertueen jäljiltä ollut perin väsynyt, tänään taas näytös. Sai eilen

React-tehtävän tehtyä todella nopeasti. Vaalit oli ja meni, olivat hassut. Kertoi muutaman

ad hominem -argumentin maamme johtavia politiikkoja vastaan.

Palattiin kohdasta 15.6.

Anni:Olikin rankempi viikonloppu, kunmitä ajatteli. Tänään ilostuttaa kovasti, kun parin

viikon ajan pääsiäisen takia on nelipäiväisiä työviikkoja. Vähän väsyttää.

Athenen hallitus antoi nelipäiväiselle työviikolle aplodit ajassa 10.23.

Siirryttiin kohtaan 16.

Poissaolevat:

Allan:
Terveisiä Roomasta! Väärinymmärrettyjen sitsit menivät hyvin, vaikka pieniä vastoinkäymisiä
kuului päivään. Tiimi hoiti hyvin hommat ja JeeJee-Markun kanssa voitiin järkkäillä luottavaisin
mielin. Tuo ylempi “Terveisiä Rooomasta” on pienimuotoinen huijaus, koska 1) kirjottamisen
hetkellä makaan sohvalla Otaniemessä 2) kun luette näitä kokouksessa, olen lentokoneessa enkä
Roomassa. Vaikka sitsit oli eilen, ni osin odottelen joWappusitsejä, tulee olemaan superkivaa!
Tuomas:———

7. Hyväksyttävät laskut

Kululaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Kerttu Peura Kortti Anne Johanssonin läksiäisiin 1,60 € Hyväksytään

Kerttu Peura Maisteri-infon eväät 21.3. 36,44 € Hyväksytään

Kerttu Peura Sivuainemessujen eväät 28.3. 30,01 € Hyväksytään



Erik Oksanen
Club Apocalypse koristekuljetuspakun
tankkaus 20,00 € Hyväksytään

Ostolaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Treanglo Oy Aatu liput 805,00 € Hyväksytään

8. Talous- ja hallintoasiat

8.1. Uusien jäsenten hyväksyminen
Hyväksyttiin AnnaMurtoniemi killan varsinaiseksi jäseneksi.

8.2. Palautetta hallituksen postilaatikkoon
Ei uutta palautetta hallitukselle.

8.3. Touhutonnihakemukset
Ei uusia touhutonnihakemuksia.

8.4. Passikopiot
Merkittiin tiedoksi, että loppujen hallituslaistenkin tulisi lähettää passikopionsa

Inkerille pankkiasioita varten.

8.5. Talousohjeet
Eetu esitteli kohdan.Merkittiin tiedoksi, että talousohjeisiin tulee ilmestymään

muutoksia toiminnantarkastajilta saatujen ohjeistustenmukaisesti.

8.6. Muut esille tulevat asiat
Ei muita esille tulevia asioita.

Siirryttiin kohtaan 10.1.

9. Viestintä

9.1. Ajankohtaiset asiat
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Ei uutta ja ihmeellistä viikonlopun aikana.

10. Yhteisö



10.1. Yhdenvertaisuus-workshop

Siirryttiin kohdasta 8.6.

Merkittiin tiedoksi, että workshop järjestetään tänään. Paikalla hallituksesta

Martsu, Markku, Inka, Markus ja Inkeri.

10.2. Muut esille tulevat asiat
Ei muita esille tulevia asioita.

Siirryttiin kokoustauolle ajassa 9.49 ja palattiin ajassa 10.01.

11. Tapahtumat

11.1. AK x Inkubio x AtheneWapun avaus -skumppa 6.4.
Merkittiin tiedoksi, että tapahtumasta laitetaan lisätiedotusta #purkusessioon.

11.2. Man@ger-sitsit 4.4.
Merkittiin tiedoksi, että järjestelyt edistyvät.

11.3. Tilakähmyt 20.4.
Merkittiin tiedoksi, ettäMarkku tekee etukäteissuunnittelusta Doodlen

etukäteen.

11.4. Muut esille tulevat asiat
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

MegaSCIban voittoskumpat ovat selvityksessä tällä hetkellä.

Keskusteltiin Kaljakroketin järjestelyistä.

Anni liittyi kokoukseen ajassa 10.06.

12. Phuksi- ja ISOasiat

12.1. Ajankohtaiset asiat
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Ei uutta ja ihmeellistä viikonlopun aikana.

Keskusteltiin bussikuljetusten hintojen noususta.

13. MKV-asiat

13.1. Ajankohtaiset asiat
Merkittiin tiedoksi keskustelu:



Ei uutta ja ihmeellistä viikonlopun aikana.

14. Yrityssuhteet

14.1. Ajankohtaiset asiat
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Hommat rullaavat.

15. Opintoasiat

15.1. Perustieteiden kandidaattineuvoston kokous 20.3.
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Kokouksessa käytiin läpi paljon asioita valtakunnallisista

todistusvalintamuutoksita 2026. Ohessa nostoja:

● DIA on hakukohteena selkeesti erillään, eikä informaatioverkostot ole

haluamassa sinne

● Tarkemmat yksityiskohdat vielä kehittymässä

Muuten käytiin läpi tarkastuksia phuksisyksyn opintopistemääriin.

AllWellissä vastausprosentti on laskenut hieman.

15.2. Infonmaisterineuvosto 21.3.
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Hyväksyttiin diplomityöaiheita kolme (3) kappaletta.

Hyväksyttiin valmiita diplomitöitä ja niiden arvosanoja kuusi (6) kappaletta.

Keskusteltiin vaihtohakutilastoista: SCI:ltä on selkeästi isoin luku

korkeakouluista & informaatioverkostot ja tuotantotalous täältäkin

korkeimmat.

OPS:ia työstetään ja pohdinnassa on tällä hetkellä esimerkiksi se, mitä infon

sivuaineelle tehdään.

15.3. Infon valintakriteerit 2024
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Valintakriteereistä on tavattu Riston ja Susannan kanssa: muutoksina laskettiin

todistusvalinnan kynnysehto äidinkielen laudaturista eximiaan.Muuten

kriteerit säilyvät ennallaan.

Athenen hallitus antoi kandihakijoiden määrälle (603) aplodit ajassa 10.17.

15.4. Perustieteiden akateeminen komitea 27.3.
Merkittiin tiedoksi keskustelu:



PAKissa päätettiin muutoksista teknillisen psykologian kursseihin:

● cognitive psychology -kurssin suoritusvaatimuksiin lisättiin tentti

● ihminen havaitsijana -kurssin periodit korjattiin SISUun)

Aalto Academic Committeehenmenossa kielilinjaus, joka ei luultavastikaan ole

menossa läpi. Asia selventynee jatkossa.

15.5. Kokousmuistiinpanot
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Kerttu on suunnitellut jakavansamuistiinpanoja erinäisistä opintoasioihin

liittyvistä kokouksista killalle.

15.6. Muut esille tulevat asiat
Ei muita esille tulevia asioita.

16. Muu toiminta

16.1. Hallitushärpäke
Keskusteltiin hallitushärpäkkeen valinnasta anorakkien ja vakosamettitakkien

välillä. Elias jaMarkus tekevät pohjaesityksen kummastakin vaihtoehdosta.

16.2. Puhiksen vartit 2.0
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Inkeri järjestää uudet kierrokset pääsiäisen jälkeiselle ajalle, Sheets-selvitys

tulossa näihin liittyen.

16.3. Ensi viikon kokous
Keskusteltiin kokousajasta tulevalle viikolle. Pääsiäisen johdosta selvitetään

kokouksen jälkeen uusi kokousaika.

16.4. Sakkojen päivitys
Kuitattiin sakkoja:

● Markku kuusi (6) kappaletta

Uusia:

● Markku yksi (1) kappale (kokouksestamyöhästyminen)

● Tuomas kaksi (2) kappaletta (omien ja sektorin kuulumisten

puuttuminen)

16.5. Pöytäkirjojen tarkastukset
Tarkastukset etenevät.



17. Muut esille tulevat asiat
Ei muita esille tulevia asioita.

18. Seuraava kokous
Seuraavan kokouksen ajankohta informoidaan hallitukselle myöhemmin. Eväsvuorossa

Elias.

19. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous ajassa 10.37.

Pöytäkirjantarkastajat:

________________________________________ ________________________________________

Eetu Heiskanen Inka Viita

Puheenjohtaja ja sihteeri:

________________________________________ ________________________________________

Inkeri Nora Elias Pitkänen


